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Protokół Nr XIX/20 

sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego 

w dniu 29 czerwca 2020 r. 

 

Na ogólny stan 17 radnych w sesji uczestniczyło 17 radnych. W sesji obok radnych 

uczestniczyli także kierownicy wydziałów Starostwa Powiatowego we Włoszczowie, 

zaproszeni goście oraz przedstawiciele społeczności powiatu. Listy obecności w załączeniu. 

  

Podczas XIX sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego poza radnymi głos zabrali: 

1. Agnieszka Górska  - Skarbnik Powiatu 

2. Robert Ślęzak  - Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw  

     Obywatelskich 

 

Obrady trwały od godziny 1508 do 1723. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego.  

5. Informacja Starosty Włoszczowskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu i z pracy 

Zarządu w okresie między sesjami Rady Powiatu. 

6. Rozpatrzenie raportu o stanie powiatu i udzielenie Zarządowi Powiatu wotum zaufania. 

7. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Powiatu Włoszczowskiego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu za 2019 r.  

8. Udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu Powiatu  

za 2019 rok.  

9. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Powiatowego Centrum Kulturalno - 

Rekreacyjnego we Włoszczowie za 2019 rok.  

10. Informacja o planowanych zadaniach na drogach powiatowych w 2020 roku. 

11. Ocena zasobów pomocy społecznej dla powiatu włoszczowskiego. 

12. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Włoszczowskiego  

z organizacjami pozarządowymi. 

13. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata  

2020 - 2032, 

2) zmian w budżecie Powiatu na 2020 rok, 

3) zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy 

Zakupowej Energii Elektrycznej, 

4) zmiany uchwały Nr XVIII/141/20 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

najmu części nieruchomości, stanowiącej własność Powiatu Włoszczowskiego, 

położonej we Włoszczowie obręb 06, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka 

Nr 4459/2, 
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5) wyrażenia zgody na udział Powiatu Włoszczowskiego w projekcie pn. "Chrońmy 

środowisko z 3R" z programu Erasmus+, 

6) zmiany uchwały Nr X/82/19 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 16 września 2019 

r. - w sprawie określenia szczegółowych warunków, form i zakresu pomocy udzielanej 

przez Powiat Włoszczowski w ramach lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży, a także trybu postępowania w sprawach dotyczących 

jej przyznawania, 

7) zmiany uchwały Nr VII/52/19 Rady powiatu Włoszczowskiego z dnia 28 maja 2019 r. 

- w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu 

Włoszczowskiego dla niepublicznych szkół i placówek, trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu 

rozliczania wykorzystania dotacji, 

8) wyrażenia zgody na realizację projektu "Nowe kwalifikacje szansą na lepszą 

przyszłość". 

14. Wnioski i oświadczenia. 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przebieg obrad 
 

Pan Przewodniczący poprosił o uczczenie minutą ciszy śmierci pracownicy Starostwa 

Powiatowego Pani Apolonii Krzysiek.  

 

Do punktu 1-go/ 

Otwarcia dziewiętnastej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego dokonał Przewodniczący  

p. Zbigniew Matyśkiewicz. Pan Przewodniczący przywitał wszystkich radnych oraz 

zaproszonych gości uczestniczących w obradach. 

 

Do punktu 2-go/ 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na obecny stan 17 radnych w sesji uczestniczy  

16 radnych, co w świetle prawa czyni sesję zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Do punktu 3-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Pan Starosta złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na realizację projektu "Nowe kwalifikacje szansą na lepszą przyszłość".  

Poinformował, iż projekt będzie realizowany przez Zespół Szkół Nr 2 we Włoszczowie. 

Celem projektu jest zdobycie i uzupełnienie lub podniesienie kwalifikacji zawodowych. 

Projekt uchwały radni już otrzymali.    

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o uzupełnienie porządku obrad  

o uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu "Nowe kwalifikacje szansą na 

lepszą przyszłość". 

Wniosek został przyjęty 16 głosami "za". W głosowaniu nie uczestniczyła radna Anna 

Szczukocka. 

Pan Przewodniczący poinformował, iż wprowadzony do porządku obrad projekt uchwały 
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zostanie zapisany w pkt 13 ppkt 8 porządku obrad. 

 

Rada Powiatu 16 głosami "za" zatwierdziła rozszerzony porządek obrad. W głosowaniu nie 

uczestniczyła radna Anna Szczukocka. 

 

Do punktu 4-go/ 

Od tego momentu w sesji uczestniczyła radna Anna Szczukocka. 

 

Protokół z obrad osiemnastej sesji Rada Powiatu przyjęła jednogłośnie 17 głosami "za" nie 

wnosząc uwag do jego treści.  

  

Do punktu 5-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja Starosty Włoszczowskiego z wykonania 

uchwał Rady Powiatu i z pracy Zarządu w okresie między sesjami Rady Powiatu została 

radnym przekazana z pozostałymi materiałami na sesję. Zapytał, czy do informacji są pytania.  

Pan Sławomir Owczarek przypomniał sesję z dnia 10 lutego br., na której p. Wicestarosta  

i p. Starosta straszyli, że inwestycja budowy obwodnicy mogła przepaść przez głosowanie  

w Sejmiku. Może zacytować wypowiedzi, ponieważ ściągnął je sobie z protokołu, ale nie wie 

czy jest taka potrzeba, jeśli w dyskusji będzie taka potrzeba to je zacytuje. Zapytał, czy  

p. Starostowie już wiedzą co się dzieje jak Sejmik, czy Rada Powiatu nie uchwala budżetu, 

ponieważ na lutowej sesji p. Starosta mówił, że nie oczekuje odpowiedzi na chwilę obecną, 

ponieważ jest to skomplikowane zagadnienie. 

Pan Starosta powiedział, że wówczas pracuje się na prowizorium. Poprosił, aby p. Mecenas 

wydał opinię na piśmie w temacie, co się stanie kiedy będzie prowizorium i w kolejnym 

głosowaniu uchwała budżetowa ponownie nie zostanie podjęta. 

Pan Sławomir Owczarek powiedział, że w takiej sytuacji przepisy są jasne i nie potrzeba 

opinii p. Mecenasa, gdyż ustawa o finansach publicznych mówi do kiedy powinna być 

podjęta uchwała. Jest oczywiście odstępstwo, że w uzasadnionych przypadkach może być 

podjęta do końca stycznia. Jeśli jednak nie zostanie podjęta wówczas wkracza Regionalna 

Izba Obrachunkowa, która uchwala budżet w zakresie wydatków i dochodów jednostki. Więc 

mówienie o tym, że inwestycja obwodnicy, która była wpisana w budżet i WPF była 

zagrożona, to była propaganda polityczna. Nie wie, czy p. Starostowie nie znają tego 

przepisu, czy znają, a mówili to tylko pod swoje potrzeby polityczne, ale czy tak, czy tak to 

bardzo źle.   

Pan Przewodniczący powiedział, ze odpowiedź w tym zakresie zostanie udzielona na piśmie.      

 

Do punktu 6-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że w ramach debaty nad raportem o stanie powiatu miała 

również możliwość zabierania głosu społeczność. Nikt jednak w tym zakresie nie zgłosił 

chęci zabrania głosu. W związku z tym zapytał radnych, czy chcą zabrać głos w temacie 

raportu o stanie powiatu.  

Chętnych do zabrania głosu nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

uchwałę w sprawie udzielanie Zarządowi Powiatu wotum zaufania. 
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Rada Powiatu 13 głosami "za" i 4 "wstrzymującymi" podjęła uchwałę Nr XIX/142/20  

w sprawie udzielanie Zarządowi Powiatu wotum zaufania, którą załącza się do protokołu.  

 

Do punktu 7-go/ 

Pan Przewodniczący poprosił p. Skarbnik o przedstawienie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej do sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Włoszczowskiego  

za 2019 rok. 

Pani Skarbnik odczytała Uchwałę Nr 68/2020 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 28 kwietnia 2020 roku w sprawie opinii o sprawozdaniach 

z wykonania budżetu Powiatu Włoszczowskiego za 2019 rok. Kserokopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 

Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, Środowiska i Mienia 

Komunalnego o przedstawienie stanowiska Komisji do sprawozdań finansowego za 2019 rok. 

Pan Zbigniew Krzysiek Przewodniczący Komisji Budżetu, Środowiska i Mienia 

Komunalnego poinformował, iż Komisja zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie finansowe 

Powiatu Włoszczowskiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu  

za 2019 rok. 

Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Włoszczowskiego za 

2019 rok. 

 

Rada Powiatu 15 głosami "za", 1 "przeciw" i 1 "wstrzymującym" podjęła uchwałę  

Nr XIX/143/20 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 

Włoszczowskiego za 2019 rok, którą załącza się do protokołu.  

 

Do punktu 8-go/ 

Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie 

wniosku Komisji dotyczącego udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytuły 

wykonania budżetu za rok ubiegły oraz przestawienie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej do wniosku Komisji Rewizyjnej. 

Pan Dariusz Mietelski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał Uchwałę Nr 1/20 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 20 maja 2020 roku w sprawie 

wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Włoszczowskiego oraz opinię Komisji 

Rewizyjnej o realizacji budżetu Powiatu za 2019 rok. Następnie odczytał Uchwałę  

Nr 77/2020 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia  

26 maja 2020 roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w sprawie 

absolutorium. Kserokopie uchwał stanowią załączniki do protokołu.      

Pan Jerzy Suliga powiedział, że wstrzymał się przy głosowaniu nad wotum zaufania dla 

Zarządu Powiatu, ponieważ chciał w ten sposób zaprotestować przeciwko nieprawdziwym 

informacjom jakie Zarząd na początku obecnej kadencji rozpowszechniał na terenie powiatu, 

jakoby poprzedni Zarząd w bardzo złym stanie pozostawił powiat włoszczowski. Realizacja 

budżetu 2019 roku temu zaprzecza. Gdyby stan finansów powiatu był tak kiepski nie byłoby 

ponad 6 mln zł nadwyżki budżetowej, nie było potrzeby zaciągania kredytu. Zarząd oprócz 

zdjęcia środków na zadania inwestycyjne w trzech gminach Radków, Moskorzew i Secemin 
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zrealizował wszystkie zaplanowane przez poprzednią Radę na 2019 rok zadania inwestycyjne, 

a nawet zrealizował ich więcej. Pogratulował Zarządowi szczególnie dobrej współpracy  

z gminą Krasocin, ponieważ niektóre zadania inwestycyjne na terenie tej gminy zostały 

sfinansowane w 100% przez gminę Krasocin. Widzi wyraźnie mocną pozycję p. Wicestarosty 

w Zarządzie, ponieważ szereg inwestycji na gminie Krasocin jest realizowanych i szereg jest 

planowanych. Wszystko cokolwiek jest robione na terenie którejkolwiek gminy zostanie, 

także to co Zarząd zrealizował widać. Pogratulował tego Zarządowi i Radzie Powiatu. 

Pogratulował również promocji tego co udało się w 2019 roku zrobić, ponieważ  

w materiałach na dzisiejszą sesję zostało to przygotowane bardzo profesjonalnie i pokazane 

zostało to wszystko co udało się zrealizować. Pogratulował jeszcze raz i podziękował również 

p. Skarbnik, ponieważ sprawozdanie z wykonania budżetu 2019 roku jest bardzo obszerne, 

bardzo dokładne, szczegółowe i można wszystko z tego sprawozdania odczytać. Życzył 

Zarządowi Powiatu i Radzie, aby realizacja zadań tegorocznych udała się podobnie jak  

w 2019 roku, a może nawet lepiej. Powiedział, że będzie głosował za udzieleniem Zarządowi 

absolutorium za wykonanie budżetu 2019 roku.   

Pan Paweł Strączyński poinformował, że również wstrzymał się od głosu nad wotum zaufania 

dla Zarządu Powiatu i chciałby wytłumaczyć swoją decyzję, ponieważ ma w zwyczaju 

podejmować decyzje zgodnie z sumieniem. Wstrzymujący głos jest podyktowany przede 

wszystkim faktem braku uczestnictwa jego osoby w 2019 roku w wielu sprawach, które 

dotyczyły jego gminy. Przypomniał, że p. Starosta mówił na początku swojej kadencji  

i Zarząd również, że chce współpracować z całą Radą, ze wszystkimi radnymi. Żył  

w przeświadczeniu, że tak rzeczywiście będzie. Okazało się jednak inaczej. Dochodziło do 

cyklicznych spotkań w wielu sprawach, w różnych obszarach, czy to drogowych, czy 

inwestycyjnych i niestety on jako radny nie był o nich informowany, nie było jego udziału  

w tych spotkaniach. Z przekazów medialnych można było zauważyć, że na spotkaniach było 

wielu radnych, był radny Krzyżanowski, Matyśkiewicz, byli członkowie Zarządu, były inne 

osoby nawet nie z jego gminy, natomiast jego osoby na tych spotkaniach brakowało. To nie 

jest tak, że chciał w nich uczestniczyć tylko dlatego, żeby sobie zrobić zdjęcie i promować 

własną osobę. Wiele ważnych spraw dla niego i dla społeczności jego gminy były 

zainicjowane przez jego osobę i chciałby wiedzieć jaki będzie ich bieg, jaki będzie ich finał  

i czy są szanse na realizację pewnych przedsięwzięć inwestycyjnych. Dlatego żałuje, że nie 

był na tych spotkaniach, że musiał się dowiadywać o pewnych rzeczach z bocznych drzwi. 

Zagłosuje oczywiście za udzieleniem absolutorium dla Zarządu Powiatu, ponieważ uważa,  

że zostało wykonanych wiele zadań. Każdy z Zarządów poszczególnych kadencji boryka się  

z wieloma różnymi problemami, a szczególnie z problemem włoszczowskiego szpitala. 

Oczywiście sytuacja nie była łatwa, o czym mówił już na poprzednich sesjach, ale pamięta 

również, że kiedy został urzędującym członkiem Zarządu, to sytuacja również była ciężka, 

jednak nie odnosił się do tej sytuacji szeroko i obszernie, ponieważ uważał, że taką sytuację 

zastali i trzeba się brać do pracy. Efekt był różny. Wiele czynników wpływa na sytuację 

finansową Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie, jak również budżetu. Powiat 

włoszczowski jest uzależniony od wielu źródeł finansowania. Można powiedzieć, że sklejane 

są źródła finansowania poszczególnych inwestycji. Zarząd również podejmuje działania 

rozmawiając z gminami, z samorządem Województwa Świętokrzyskiego, w grę wchodzą 

również programy rządowe jeżeli chodzi o realizację inwestycji powiatowych. Są to słuszne 
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działania. Pogratulował inwestycji, które zostały wykonane w 2019 roku pomimo, że tak jak 

już wcześniej wspominał na poprzednich sesjach, inwestycja, która była zapisana w tym 

budżecie na terenie jego gminy została z niego wycofana, ale oczywiście te argumenty, które 

przytaczał p. Starosta trafiają do niego. Jest nadzieja, że zostanie przebudowany  

i wyremontowany wiadukt w Bichniowie, są inne plany inwestycyjne, które p. Starosta 

przedstawił. Zarząd również zabiegał o środki zewnętrzne i te środki zostały przekazane  

przez Nadleśnictwo Koniecpol. Jest to bardzo słuszny kierunek. Zaapelował do  

p. Przewodniczącego i do p. Starosty mówiąc, że jego uczestnictwo nie jest problemem na 

tych spotkaniach i nie jest od tego, aby przeszkadzać. Uważa, patrząc przez pryzmat 

wieloletniej współpracy i pracy w Starostwie, że mógłby coś podpowiedzieć, tym bardziej,  

że zajmował się drogami. Na pewno nie jest osobą, która chce bić pianę. Ma nadzieję, że ta 

sytuacja się zmieni. W tym roku też były spotkania, były objazdy i niestety również nie 

otrzymał informacji na temat terminów tych spotkań, a przecież można wspólnie budować 

perspektywę inwestycyjną na terenie nie tylko gminy Secemin, ale także trzech mniejszych 

gmin na terenie powiatu włoszczowskiego. Dlatego właśnie głos wstrzymujący nad wotum 

zaufania. Ma nadzieję, że to się zmieni i będzie mógł współpracować, tak jak p. Starosta 

zapewniał i deklarował na początku kadencji. Pogratulował jeszcze raz. 

Pan Zbigniew Krzysiek powiedział, że wielokrotnie na tej sali mówił o potrzebach 

inwestycyjnych w dwóch mniejszych gminach Moskorzew i Radków i nie będzie tego 

powtarzał. Kiedy będą realizowane inwestycje, to będzie głosował za absolutorium. Następnie 

potwierdził to, o czym mówił p. Strączyński. Gdyby o spotkaniu wyjazdowym, na którym 

chciał  pokazać drogi, które wymagają natychmiastowego remontu i te, które mogą jeszcze 

poczekać, czyli założenie jakiejś strategii działania, nie poinformował go p. Wójt Walasek,  

to nikt ze Starostwa do niego nie zadzwonił i nie zaprosił na spotkanie. Następnie odbywało 

się spotkanie w Radkowie, o którym również nie otrzymał informacji. Gmina Radków nie ma 

radnego powiatowego i on stara się upominać o sprawy z tamtego obszaru.    

Pan Przewodniczący odnosząc się do wypowiedzi p. Suligi powiedział, że jest zaskoczony,  

iż radny mówił, że z jednej strony budżet był nacechowany na niewielki plus, a został 

wykonany z nadwyżką ponad 6 mln zł. To było mnóstwo wyrzeczeń. To były te problemy, 

które podniósł radny Strączyński i Krzysiek. Również reprezentuje ten okręg wspólnie  

z p. Krzyżanowskim i siłą rzeczy tam za wiele się nie działo. Należało zrozumieć, co musiał 

uregulować Zarząd w pierwszej kolejności, a ma na myśli ZOZ. Nie chce jednak wracać  

do szczegółów, ponieważ uważa, że lepsze są ciepłe słowa kierowane wzajemnie do radnych 

niż zaostrzone wystąpienia.  

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu 

Powiatu za 2019 rok. 

 

Rada Powiatu 16 głosami "za" i 1 "wstrzymującym" podjęła uchwałę Nr XIX/144/20  

w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu Powiatu 

za 2019 rok, którą załącza się do protokołu. 

 

Pan Przewodniczący z okazji uzyskania wotum zaufania i absolutorium złożył p. Staroście  

i Zarządowi Powiatu gratulacje. Wotum zaufania i absolutorium to wyrazy akceptacji 
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dotychczasowych działań. Przed Zarządem nowe wyzwania i oczekiwania. Życzył 

wytrwałości, zapału, nowych pomysłów w zarządzaniu powiatem i aby satysfakcja płynęła 

dla całej Rady, społeczności lokalnej powiatu włoszczowskiego i ta społeczność akceptowała 

linię dotychczasowego działania. Jeszcze raz pogratulował w imieniu całej Rady.    

Pan Starosta podziękował całej Radzie za udzielenie absolutorium i wotum zaufania 

Zarządowi Powiatu. Zadeklarował współpracę z radnymi. Dodał, że niektórzy radni mogą 

poświadczyć o tym, że współpraca jest. 

 

Do punktu 9-go/ 

Pan Przewodniczący poprosił o zabieranie głosu w zakresie sprawozdania finansowego 

Powiatowego Centrum Kulturalno - Rekreacyjnego we Włoszczowie za 2019 rok. 

Pan Jerzy Suliga poinformował, że dyskutując w dniu dzisiejszym na posiedzeniu Komisji 

Budżetu nad sprawozdaniem PCK-R członkowie Komisji powzięli informację, że decyzją 

Zarządu została wstrzymana tzw. działalność turystyczno - kulturowa jednostki w zakresie 

wycieczek krajoznawczych ze zwiedzaniem, oglądaniem zabytków kultury itd. Zapytał, czym 

jest to spowodowane i na jaki czas została ta działalność zawieszona. Analizując 

sprawozdanie finansowe nie sposób nie zauważyć jak wysokie są przychody z działalności tej 

jednostki. Uważa, że należy to w jakiś sposób docenić i wspierać. Poprosił o wytłumaczenie 

tej kwestii. 

Pan Starosta powiedział, że jednostka PCK-R posiada swój statut i czy działalność jest 

prowadzona zgodnie ze statutem określa właściwy wydział, więc poprosił p. Kierownika 

Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw Obywatelskich o informację w tym zakresie. 

Pan Robert Ślęzak powiedział, że z tego co wie, działalność centrum w części dotyczącej 

m.in. organizowania przedsięwzięć, które wiążą się z koncentracją osób, które korzystają  

z usług tegoż centrum została wstrzymana w związku z sytuacją pandemii na terenie całego 

kraju. Natomiast faktycznie w trakcie dyskusji odnośnie profilu działalności centrum był 

podnoszony wątek, że oczekiwania organu, który jest założycielem centrum, bardziej 

koncentrują się na tym by jednostka skupiła się na wypromowaniu powiatu włoszczowskiego 

i tych walorów, które zasługują na to, aby je w szerszym aspekcie promować. Natomiast 

przedsięwzięcia, które organizuje PCK-R, związane z organizacją wycieczek w różne 

ciekawe regiony Polski, owszem wpisują się w pozostałą działalność kulturalno - rekreacyjną, 

natomiast nie respektują tego kierunku działania, który był zasadniczy, przy podejmowaniu 

decyzji o tworzeniu tego typu jednostki kultury. Dodał, że tego typu jednostce jak PCK-R jest 

znacznie trudniej realizować zadania z zakresu kultury, ponieważ jest to obiekt, który nie 

dysponuje odpowiednimi warunkami sprzyjającymi organizowaniu typowych imprez 

kulturalnych, jak typowe domy kultury. Natomiast p. Dyrektor ma wiele bardzo ciekawych 

pomysłów, które realizuje i które potrafi znakomicie przedstawić w środkach masowego 

przekazu.  

Pan Jerzy Suliga powiedział, że nie będzie polemizował, ponieważ ten temat przejawiał się 

też w poprzedniej kadencji podczas rozmów z p. Kierownikiem odnośnie statutu i działań. 

Tak jak wspomniał p. Kierownik, z tego co mu wiadomo, zapotrzebowanie społeczne na 

wycieczki było i pewnie będzie duże i to chyba jest najbardziej istotne. Odpowiednia 

tematyka tych wycieczek może sie wpisywać w statut, o którym wspomniał p. Kierownik, 

więc myśli, że przy dobrej woli będzie to w jakiś sposób kontynuowane.            
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Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatowego Centrum 

Kulturalno - Rekreacyjnego we Włoszczowie za 2019 rok. 

 

Rada Powiatu 16 głosami "za" i 1 "wstrzymującym" podjęła uchwałę Nr XIX/145/20  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatowego Centrum Kulturalno - 

Rekreacyjnego we Włoszczowie za 2019 rok, którą załącza się do protokołu. 

 

Do punktu 10-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do informacji o planowanych zadaniach na 

drogach powiatowych w 2020 roku. 

Pytań nie było. 

 

Rada Powiatu 16 głosami "za" i 1 "wstrzymującym" przyjęła informację o planowanych 

zadaniach na drogach powiatowych w 2020 roku. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 11-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do oceny zasobów pomocy społecznej dla 

powiatu włoszczowskiego. 

Pytań nie było. 

 

Rada Powiatu 16 głosami "za" i 1 "wstrzymującym" przyjęła ocenę zasobów pomocy 

społecznej dla powiatu włoszczowskiego, która stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 12-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do sprawozdanie z realizacji programu 

współpracy Powiatu Włoszczowskiego z organizacjami pozarządowymi. 

Pytań nie było. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" przyjęła sprawozdanie z realizacji programu 

współpracy Powiatu Włoszczowskiego z organizacjami pozarządowymi. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 13-go podpunktu 1-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2020 - 2032. 

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XIX/146/20 w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2020 - 2032, którą 

załącza się do protokołu.  
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Do punktu 13-go podpunktu 2-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu na 2020 rok. 

Pytań nie było. 

Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

w/w uchwałę. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XIX/147/20 w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu na 2020 rok, którą załącza się do protokołu.  

 

Do punktu 13-go podpunktu 3-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie zawarcia porozumienia  

o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej. 

Pan Dariusz Mietelski powiedział, że jest to słuszna inicjatywa. Wiele podmiotów w kraju 

korzysta ze wspólnego zakupu energii, również firmy prywatne łączą wspólne cele.  

W przedmiotowej uchwale jest określonych trzynaście jednostek, nie tylko z powiatu 

włoszczowskiego, natomiast w projekt ten nie weszły wszystkie gminy z powiatu, czy też 

jednostki organizacyjne. Zapytał, czy są to względy niedogadania, czy może istniejące 

umowy, które jeszcze obowiązują i nie pozwalają wejść we wspólny zakup energii. 

Pan Starosta powiedział, że w poprzednim roku nie udało się wejść do grupy zakupowej, 

ponieważ było już za późno. Udało się to w tym roku i uważa, że będzie to korzystne. Nie 

można jednak żadnej gminy z powiatu do tego przymusić. Z naszego terenu w tej grupie 

zakupowej są gminy Krasocin, Moskorzew i Radków, spoza terenu są np. Szczekociny. Jeżeli 

jest większy wolumen, to łatwiej wynegocjować niższą cenę. Ma nadzieję, ponieważ tak było 

w ubiegłym roku, że cena spadnie i będzie korzystna dla całej grupy i dlatego właśnie została 

podjęta taka decyzja.            

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach 

Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XIX/148/20 w sprawie 

zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy 

Zakupowej Energii Elektrycznej, którą załącza się do protokołu.  

 

Do punktu 13-go podpunktu 4-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XVIII/141/20 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części 

nieruchomości, stanowiącej własność Powiatu Włoszczowskiego, położonej we Włoszczowie 

obręb 06, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka Nr 4459/2. 

Pytań nie było. 
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Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

w/w uchwałę. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XIX/149/20 w sprawie 

zmiany uchwały Nr XVIII/141/20 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

części nieruchomości, stanowiącej własność Powiatu Włoszczowskiego, położonej  

we Włoszczowie obręb 06, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka Nr 4459/2, którą 

załącza się do protokołu.  

 

Do punktu 13-go podpunktu 5-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział 

Powiatu Włoszczowskiego w projekcie pn. "Chrońmy środowisko z 3R" z programu 

Erasmus+. 

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XIX/150/20 w sprawie 

wyrażenia zgody na udział Powiatu Włoszczowskiego w projekcie pn. "Chrońmy środowisko 

z 3R" z programu Erasmus+, którą załącza się do protokołu.  

 

Do punktu 13-go podpunktu 6-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr X/82/19 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 16 września 2019 r. - w sprawie 

określenia szczegółowych warunków, form i zakresu pomocy udzielanej przez Powiat 

Włoszczowski w ramach lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci  

i młodzieży, a także trybu postępowania w sprawach dotyczących jej przyznawania. 

Pytań nie było. 

Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

w/w uchwałę. 

 

Rada Powiatu 16 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XIX/151/20 w sprawie zmiany uchwały 

Nr X/82/19 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 16 września 2019 r. - w sprawie 

określenia szczegółowych warunków, form i zakresu pomocy udzielanej przez Powiat 

Włoszczowski w ramach lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci  

i młodzieży, a także trybu postępowania w sprawach dotyczących jej przyznawania, którą 

załącza się do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył radny Dariusz Mietelski.  

 

Do punktu 13-go podpunktu 7-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr VII/52/19 Rady powiatu Włoszczowskiego z dnia 28 maja 2019 r. - w sprawie ustalenia 

trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu Włoszczowskiego dla niepublicznych 

szkół i placówek, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

oraz terminu i sposobu rozliczania wykorzystania dotacji. 
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Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 

 

Rada Powiatu 16 głosami "za" i 1 "przeciw" podjęła uchwałę Nr XIX/152/20 w sprawie 

zmiany uchwały Nr VII/52/19 Rady powiatu Włoszczowskiego z dnia 28 maja 2019 r. -  

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu 

Włoszczowskiego dla niepublicznych szkół i placówek, trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczania 

wykorzystania dotacji, którą załącza się do protokołu.  

 

Do punktu 13-go podpunktu 8-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

realizację projektu "Nowe kwalifikacje szansą na lepszą przyszłość". 

Pytań nie było. 

Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

w/w uchwałę. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XIX/153/20 w sprawie 

wyrażenia zgody na realizację projektu "Nowe kwalifikacje szansą na lepszą przyszłość", 

którą załącza się do protokołu.  

 

Do punktu 14-go/ 

Pan Starosta zaprosił radnych na następujące spotkania: 

 1 lipca o godz. 1330 spotkanie w sprawie koncepcji budowy hali przy Liceum 

Ogólnokształcącym. Jeżeli chętnych będzie więcej, to spotkanie odbędzie się w sali 

konferencyjnej Starostwa. 

 1 lipca spotkanie z mieszkańcami Kurzelowa w sprawie projektowanej przebudowy drogi 

Kurzelów - Jeżowice na odcinku 1 000 m. Łączy się tam droga gminna z drogą 

powiatową przy zakręcie do szkoły do ostatnich zabudowań po lewej stronie. 

 2 lipca o godz. 900 w Starostwie spotkanie z firmą FART w sprawie reklamowanej drogi 

Konieczno - Pułanki. Dodał, że z firmą już odbywały się spotkania i były wymieniane 

pisma.  

 2 lipca o godz. 1400 spotkanie w Skorkowie z projektantem w sprawie II etapu. 

 6 lipca przy ośrodku zdrowia w Olesznie spotkanie w sprawie drogi Oleszno - Wola 

Świdzińska w sprawie projektowanej drogi. 

Poinformował ponadto, że tak długo oczekiwane rondo na skrzyżowaniu ulic Sienkiewicza, 

Młynarskiej i Głowackiego, na które był już kiedyś ogłoszony przetarg, ale ze względu na 

brak środków finansowych realizacja tego przedsięwzięcia została wycofana, będzie 

realizowane. W dniu dzisiejszym Sejmik Województwa Świętokrzyskiego podjął uchwałę  

w tym zakresie i przy partycypacji gminy Włoszczowa i powiatu zadanie to ma być 

realizowane. Z informacji przekazanych przez p. Dyrektora ŚZDW przetarg zostanie 

ogłoszony niezwłocznie. Następnie zwrócił się do p. Krzyśka mówiąc, że ma dobrą 
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wiadomość w zakresie przewozów autobusowych Włoszczowa - Tarnawa Góra. 

Poinformował, że dofinansowanie jakie powiat otrzymał to 90 000 zł, a 10 000 zł, to będzie 

wkład własny. W tym przedsięwzięciu na ten moment zadeklarowały uczestnictwo dwie 

gminy i powiat, z tym że środki zabezpieczył powiat i gmina Radków. Nie wie, czy wkład 

zabezpieczy również gmina Moskorzew. Jeżeli środki nie zostaną zabezpieczone przez 

gminę, to zadanie mimo wszystko będzie realizowane. Jeżeli jest coś potrzebne, to nawet 

kiedy nie ma zabezpieczonych środków przez gminę, zadanie jest realizowane, a przykładem 

tego jest np. przepust w drodze Krasów. Gmina Radków nie dysponowała środkami na ten cel 

i wkład zabezpieczyła Rada Powiatu we własnym zakresie. Następnie odniósł się do 

wypowiedzi p. Suligi w zakresie dofinansowania zadań przez gminę Krasocin. Potwierdził,  

że gmina Krasocin, co można zobaczyć w dokumentach, dofinansowuje zadania i wychodzi 

naprzeciw oczekiwaniom. Są takie inwestycje, które dofinansowuje w 100%. Na dzisiejszym 

posiedzeniu Komisji Budżetu tłumaczył, że jeśli ktoś daje pieniądze, a nieraz daje nawet 

100% wkładu własnego i jest możliwość pozyskania pozostałych środków bez udziału 

własnych środków, to byłoby coś nie tak gdyby majątku powiatu nie remontować, nie 

odnawiać. Dlatego będzie to czynione. Zachęcił inne gminy, jeżeli będą dysponowały 

środkami i będą chciały partycypować w kosztach, do wspólnej realizacji inwestycji, 

ponieważ jest to wspólny majątek. Wie, ponieważ sprawdzał, że praktyki dofinansowania 

inwestycji przez gminy nie są stosowane tylko w powiecie włoszczowskim. Dzięki 

rozmowom i wspólnym ustaleniom, a może to potwierdzić radny p. Malinowski, ponieważ 

uczestniczył bardzo aktywnie w rozmowach z p. Grzegorzem Dziubkiem Burmistrzem Gminy 

Włoszczowa, jest realizowana inwestycja Konieczno - Modrzewie. Następnie odniósł się do 

wypowiedzi p. Suligi w zakresie sytuacji finansowej przejętego powiatu i powiedział, że nie 

chciałby rozmawiać w tym momencie w tym temacie, ponieważ uważa, że nie jest to miejsce 

na taką rozmowę. Nie chce tego robić tu, żeby to nie było odebrane jako polityka. Zaprosił  

p. Suligę na rozmowę do siebie na podstawie dokumentów.  Zaproponował wspólną rozmowę 

o sytuacji z p. Skarbnik. Wie, że kwota nadwyżki budżetowej za 2019 rok w wysokości  

6 mln zł jest faktycznie duża, ale jakim kosztem to zostało osiągnięte, to wiedzą pracownicy 

Starostwa i kierownicy jednostek organizacyjnych. Nie jest tak do końca, że te środki, to  

są tylko pieniądze, które zostały zaoszczędzone. Na tą kwotę również składają się środki, 

które zostały przekazane z Funduszu Dróg Samorządowych na zadania, które są realizowane 

jeszcze w tym roku.  

Pani Skarbnik dodała, że w tej kwocie są również środki na projekty unijne. Więc nadwyżka 

nie jest taka duża jak ją widać.  

Pan Starosta poinformował ponadto, że Zarząd wspólnie ze ŚZDW, z p. Marszałkiem 

zamierza zrealizować II etap obwodnicy. Największym wyzwaniem w tym zakresie jest 

wiadukt nad CMK. Jest koncepcja i tak zostało ustalone, żeby wspólnie ze ŚZDW postarać 

się o środki i zrobić wiadukt przez CMK. Jadąc na Łachów można zauważyć, że droga jest 

urwana i w tamtym miejscu byłby zjazd na wiadukt. Zamiar jest taki, aby wykonać odnogę od 

tego wiaduktu, którzy przejdzie na drugą stronę i połączyć go z drogą do Łachowa. 

Jednocześnie w tym przedsięwzięciu zostałby wyburzony dotychczasowy wiadukt. Istniejący 

wiadukt został zabezpieczony w obecnej kadencji, ponieważ była decyzja Wojewódzkiego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego, aby trzy wiadukty zabezpieczyć. Było zagrożenie, że ktoś 

wybierze firmę i będzie trzeba za to zapłacić, więc zostało to wykonane. Za podwieszenie 
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siatki na trzech wiaduktach powiat zapłacił 600 000 zł. W tym momencie wstępnie wiadomo, 

że koszt rozbiórki wiaduktu wyniósłby około 400 000 zł. Zarząd zwrócił się, aby  

w porozumieniu zawieranym ze ŚZDW umieścić również zadanie rozbiórki wiaduktu.  

W  dniu    dzisiejszym wpłynęła odpowiedź ze zgodą na zmianę porozumienia i wpisanie 

również rozbiórki wiaduktu. Na ten moment przewidziane jest tak, że będzie wystąpienie do 

FDS na  budowę wiaduktu i bypassu do Łachowa łącznie z rozbiórką. Po wybudowaniu 

wiaduktu, kiedy będzie już budowa II etapu obwodnicy, wiadukt zostanie przekazany ŚZDW. 

Zarząd doszedł do wniosku, że jeden wiadukt w tamtym miejscu wystarczy. Odnosząc się na 

zakończenie do kwestii współpracy z radnymi powiedział, że do współpracy zaprasza.  

Niektórzy radni wiedzą, że da się współpracować, że można rozmawiać, że nie ma tak, że on, 

czy Wicestarosta, czy p. Gusta nie oddzwonią. Zawsze oddzwaniają, zawsze próbują 

rozmawiać i robić tak, żeby w spotkaniach uczestniczyły inne osoby. Odnosząc się do 

zaproszenia p. Krzyśka przez p. Wójta powiedział, że było tak, że to Wójt podczas rozmowy 

zapytał, czy ma zaprosić radnego p. Krzyśka na spotkanie i odpowiedź była, że tak. Jeżeli jest 

rozmowa i w rozmowie jest jakaś propozycja to Zarząd nie protestuje. Jeżeli chodzi  

o Radków to był poproszony Przewodniczący Rady. 

Pan Zbigniew Krzysiek potwierdził i dodał, że przez p. Łukasza Karpińskiego. Przyznał, że 

miał telefon, ale dopiero po czasie. Powiedział, że liczył na zaproszenie od Zarządu. 

Pan Starosta powiedział, że przyjął tą uwagę do realizacji. Błędy się zdarzają, ale jeżeli jest 

nawet jakiś błąd, to poprosił, aby się nie obrażać i zadzwonić. W ferworze spraw nieraz się 

zdarzy, że można o czymś zapomnieć. P. Malinowski jest świadkiem z ostatniego okresu jak 

się zdarzyło, że czekał pod domem, a Zarząd wrócił po niego i to przez przypadek.                  

Pan Sławomir Owczarek odnosząc się do wypowiedzi p. Starosty w sprawie wiaduktu 

powiedział, że jest to bardzo dobry pomysł i oby się udało, ponieważ dwa wiadukty obok 

siebie nie są potrzebne. Jeśli udałoby się wybudować nowoczesny wiadukt, który służyłby 

potem już jako element II etapu obwodnicy, to jak najbardziej jest to bardzo dobry pomysł. 

Następnie zwrócił się z prośbą, aby jeżeli są umieszczane informacje na stronie internetowej, 

to aby były one pełne, prawdziwe i aby to nie była półprawda. Jest piękny artykuł i piękna 

laurka na temat środków w wysokości 1,3 mln zł dla włoszczowskiego szpitala na walkę  

z koronawirusem. Są podziękowania dla wszystkich członków Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego, dla przewodniczącego Sejmiku, dla radnego, ale tylko Konarskiego, dla 

dyrektora departamentu i nie doczytał nigdzie nawet słowa, że to nie są pieniądze, które dał 

Zarząd Województwa, tylko pieniądze unijne. Starostowie chyba wiedzą, że są to pieniądze 

unijne. Z tego co jest zorientowany pisma w tej kwestii przyszły do wszystkich starostw. 

Pismo, które ma przy sobie, dostał ze starostwa z drugiego końca województwa, więc 

zastrzegł, aby p. Starostowie nie szukali winnego w starostwie. Jest zdziwiony, że zostało to 

napisane ogródkowo. Nie ma słowa o tym z jakich jest to pieniędzy, więc nie wie, czy Unia to 

jest raz dobra, raz niedobra, ponieważ wygląda to troszkę dziwnie. Tym bardziej, że Sejmik 

nie miał nic do tego, ponieważ o tym decyduje Zarząd, a wcześniej Komisja Europejska 

umożliwiła takie decyzje. 

Pan Zbigniew Hamera zgłosił uwagę i prośbę w kwestii budowanej obwodnicy. W tej chwili 

na drogach dojazdowych od strony Jędrzejowa i Kielc są utrudnienia, ponieważ są światła. 

Zwrócił uwagę szczególnie na dojazd od strony Kielc. Jest tam bardzo dużo wykorytowanego 

miejsca po lewej stronie ulicy co uniemożliwia przejazd karetek. Od strony Jędrzejowa 
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zawsze można gdzieś uciec i zrobić korytarz życia, natomiast przy wjeździe od strony  

ul. Partyzantów firma tak dużo wykorytowała podłoża, że karetka musi czekać na czerwonym 

świetle i nie ma możliwości skorzystania ze swojego przywileju. Być może firma wykonująca 

zadanie mogłaby trochę przyspieszyć prace. Wie, że firma ma swój harmonogram, wykonuje 

prace dość sprawnie i nie ma żadnych zastrzeżeń w tym zakresie, ale być może przynajmniej 

dałoby się troszeczkę podnieść teren przy wjeździe od strony Kielc po lewej stronie, tak aby 

w razie potrzeby karetka nie musiała zbyt długo czekać na zielone światło. Następnie zgłosił 

drobną uwagę przekazaną mu przez mieszkańca w zakresie częstotliwości koszenia traw. 

Biorąc pod uwagę nawet drogę wojewódzką częstotliwość ta jest chyba za mała szczególnie 

przy znakach. Trawa jest dość wysoka i w momencie kiedy rzadko jest koszona, to łany 

skoszonej trawy blokują przepływ wody. U nas teren jest jaki jest i nie grozi powódź, ale 

poprosił, żeby zwrócić na to uwagę, że niezbyt dokładnie jest to niekiedy robione. 

Pan Wicestarosta odnosząc się do wypowiedzi p. Starosty w zakresie porozumienia dodał,  

że w porozumieniu zawarta jest również informacja, że wkład własny na budowę wiaduktu 

zabezpieczy Sejmik Województwa Świętokrzyskiego, czyli po stronie powiatu nie byłoby 

wkładu. Wstępnie koszt wiaduktu razem z podejściem nad torowiskiem w stronę Łachowa to 

kwota 18 mln zł.  

Pan Jerzy Suliga zapytał, czy najpierw będzie wykonany wiadukt, a potem dopiero II etap 

obwodnicy, czy wiadukt będzie wykonywany odrębnie i czy to jest jedno, czy dwa zadania?                   

Pan Starosta odpowiedział, że będą to dwa zadania. 

Pan Przewodniczący poinformował, że kolejna sesja planowana jest w ostatnim tygodniu 

sierpnia lub pierwszym tygodniem września, chyba że wcześniej pojawią się potrzeby  

np. korekt finansowych w budżecie. Życzył wszystkim udanego wypoczynku wakacyjnego.    

 

Do punktu 15-go/ 

Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad dziewiętnastej sesji został w całości 

wyczerpany. Podziękował wszystkim radnym i gościom za udział w sesji. Ogłosił zamknięcie 

dziewiętnastej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego kadencji 2018 – 2023.  

 
 

 

Protokołowała         Przewodniczący Rady Powiatu 

 

Agata Tomasik               Zbigniew Matyśkiewicz 

 

 

 


